
Resno
in odgovorno

O cenah koraunalnih storitev so dosedaj
odločale le družbenopolitične skupnosti, sedaj
pa je odločanje o teh cenah v pristojnosti ko-
munalnih skupnosti in njihove zveze. Tako Ima
tudi porabnik skupaj z izvajalci možnost odlo-
čati o cenah komunalnih storitev in njihovem
obsegu. Za komunalne skupnosti, ki združujejo
porabnike in izvajalce, pa je področje komunal-
nih dejavnosti tako obsežno, da v začetku svo-
jega dela le s težavo rešujejo vso problematiko
tega področja.

Letos so se pred delegati komunalnih skup-
nosti znašli kai trije predlogi za povišanje cen
komunalnih storitev. Ti predlogi so skoraj leto
dni tavali od komunalnih delovnih organizacij
prek Zavoda za cene, plan in analizo mesta
Ljubljane do občinskih komunalnih skupnosti
in zveze komunalnih skupnosti.

Večmesečna zamuda pri sprejemanju novih
cen pa se je močno poznala pri komunalnih de-
lovnih organizacijah. Ker v preteklem letu ko-
mv.nalne organizacije niso povišale cen komu-
nalnih storitev za dovoljen odstotek podraži-
lev, so se znašle v težkem ekonomskem polo-
žaju z izgubami, ki jih ne morejo pokrivali z
drugimi viri.

Pri prvi Tazpravi delegatov izvajalcev in
zbora uporabnikov šišenske komunalne skupmo-
sti o predlogih za spremembo cen vode, kanal-
ščine, plina iz omrežja in ogrevne toplote, cen
odvoza smeti in odpadkov ter cen v mestnem
potniškem prometu delegati predlogov niso
sprejeli, ker niso dobili dovolj jasne utemeljitve
za spremembo cen.

Tik pred prvomajskimi prazniki se je skup-
ščina šišenske komunalne skupnosti ponovno
sestala. Čeprav je bil čas za to razpravo dokaj
neprimeren, so se skupščine polnoštevilno ude-
ležili tako izvajalci kot porabniki in tako po-
kazali, da resno sprejemajo novo pdgovornost
v okviru komunalne skupnosti.

Iz živahnega dialoga med uporabniki in iz-
vajalci je bilo razvidno, da se med sabo še
premalo poznajo, zato so predlagali, daj bi bili
v bodoče uporabniki bolje seznanjeni z delom
izvajalcev. Le na ta način bi res lahko tekoče
spremljali vsa dogajanja v komunali in sood-
ločali.

Sicer pa: največ pripomb so imeli delegati
predvsem na stopnjo povišanja cen nad dovo-
Ijeno (ta znese za lansko in letošnje leto 16 od-
stolkov).

Poudarili so tudi, da se zavzemajo za podra-
žitev, vendar pa mora biti z novimi cenami za-
gotovljena tudi kvaliteta komunalnih storitev.
Delegati so nadalje menili, da je cena dijaških
mesečnih vozovnic nerealna in predlagali zni-
žanje te cene na račun povišanja cene delav-
skih mesečnih vozovnic. Zavzeli so se tudi za
čimprejšnje izenačenje cen ogrevanja med po-
trošniki plina in daljinskega ogrevanja.
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